
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Waldemara Kraskê

na 67. posiedzeniu Senatu
w dniu 17 grudnia 2010 r.

Oœwiadczenie skierowane do minister zdrowia Ewy Kopacz

Zwracaj¹ siê do mnie rodzice dzieci chorych na ciê¿k¹ postaæ hemofilii, zaniepokojeni tym, i¿ przyjête
na pocz¹tku roku przez Ministerstwo Zdrowia rozporz¹dzenie gwarantuj¹ce leczenie profilaktyczne le-
kami rekombinowanymi do tej pory nie zosta³o jeszcze wprowadzone. Podawane w ci¹gu roku przez Mi-
nisterstwo Zdrowia terminy wejœcia w ¿ycie programu wci¹¿ ulega³y przesuniêciom. Obietnica
wprowadzenia czynników rekombinowanych w leczeniu profilaktycznym chorych na hemofiliê dzieci,
które do tej pory nie by³y leczone osoczem, rozbudzi³o nadziejê na wprowadzenie w przysz³oœci czynni-
ków rekombinowanych u pozosta³ych chorych. Dodatkow¹ przes³ank¹ za wprowadzeniem leków re-
kombinowanych s¹ ich ceny, które na rynkach œwiatowych ulegaj¹ obni¿eniu, osocze zaœ nadal
pozostaje jednym z najdro¿szych leków na œwiecie.

Zwracam siê do Pani Minister z zapytaniem, kiedy Ministerstwo Zdrowia zamierza wprowadziæ w ¿ycie
znowelizowany Program Profilaktyczny, przyjêty w styczniu 2010 r., dotycz¹cy leczenia dzieci lekami re-
kombinowanymi zgodnie z rozporz¹dzeniem. Jednoczeœnie wnoszê o jego jak najszybsze wprowadzenie.

Z powa¿aniem
Waldemar Kraska




